

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/198/20/KW

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：未經許可進入棚架範圍事宜

本處於 2020 年 7 月 4 日晚上接獲雅碧閣業戶投訴，有一名身穿便服人士在棚架上走動，就上述事件管理處即時報警求助，經警方調查後，已確認上述人士為本苑住戶在未經許可下自行攀爬棚架而引起誤會。本處特此提醒各業戶切勿進入棚架範圍，此舉不但令其他業戶誤以為是賊人，亦對自身安全造成危險。

如發現任何可疑人士及任何查詢，請即致電 2646 1859 與本處聯絡 或致電 999 報警求助。

敬希垂注。

碧濤花園第一期管理處

2020 年 7 月 6 日

Date : 6th July 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase 1

NOTICE

Re: Unauthorized entry into scaffolding

Our office have received complaint from resident of Abbey Court on 4th July 2020 at night and found that a person in casual clothes was entering into the scaffold in the evening. In response to the incident, our Office immediately called the police for assistance, and later confirmed that the above person was a resident who climbing the scaffold without permission led to misunderstandings after inspection from police. Our Office hereby reminds all residents not to enter the he scaffold. This not only makes other residents mistakenly think that they are thieves, but also poses a danger to their own safety.

If you find any suspicious persons or any enquiries, please contact our office on 2646 1859 or call 999 for help. Thanks for your kind attention!

通告張貼日期至 2020 年 12 月 31 日
Notice will be posted until 31 December,2020

Management Office of Pictorial Garden Phase I

